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Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Sevenum 
En stichting Zaerum Bieëstig Schoeën 

04-12-2024 

 

Bericht van afmelding ontvangen van Geert Philipsen  

Aanwezig; Noël Hermans, Frans Vermeeren, Marcel Janssen, Erwin Vervoort en Marlie 

Wijnhoven. 

Aspirant lid; Riek Verhaag 

 

1. Opening/Mededelingen/Ingekomen post 

➢ Voorzitter opent de vergadering 

➢ Diverse inkomende berichten; 

• Opgave KvK voor Erwin en Geert moet opnieuw. Uiteindelijk bleek de 

koppeling met het BSN nummer van beide niet correct, daarna alsnog opnieuw 

het UBO opgeven☹.af te handelen door Frans. 

• Verzoek om bijdrage uit prioriteitsgelden door Joepie. De vergadering gaat 

akkoord met een bijdrage van € 650 voor aanschaf van een nieuwe 

geluidsinstallatie en diverse keukenapparatuur. Noël zal dit terugkoppelen aan 

Loes Wijnhoven. 

 

2. Notulen 02-10-2024 

Er zijn geen verdere op- en of aanmerkingen gekomen op deze notulen zodat deze verder 

worden goedgekeurd en na screening op de website kunnen worden geplaatst. 

 

Korte terugkoppelingen bezochte uitnodigingen medio november; 

➢ opening Infocafé bezocht door Marlie, Erwin en Frans. Verder prima verlopen. 

➢ participatie bijeenkomst arbeidsmigranten bezocht door Noël en Frans, goed 

georganiseerde bijeenkomst door Gemeente, open karakter alle partijen aanwezig.   

➢ uitnodiging werkatelier VKKL, deze is door Riek bezocht, positief ervaren. 

 

3. Bibliotheek 

➢ Noël heeft voor deze avond Juliëtte Dinghs uitgenodigd die op eigen initiatief 

streeft naar een terugkeer van de bibliotheek in Sevenum. Mogelijk kan Juliëtte 

een burgerinitiatief daartoe opstarten. Frans geeft verder aan dat het inmiddels 

bijna een jaar geleden is (5 febr.) dat er een gesprek met de wethouder hierover 

heeft plaatsgevonden. Het blijft ondanks de toezeggingen dat men contact 

opneemt zodra er rondom de school een besluit is genomen akelig stil bij de 

gemeente. Noël zal contact opnemen met Sterre Litjens om een 
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vervolgafspraak in te plannen danwel een tussentijdse update te vragen bij de 

gemeente omtrent de gang van zaken. 

 

4. Sevenum voor Elkaar/ project Ezeltje Strekje 

➢ Frans, Noël en Riek hebben deze bijeenkomst bezocht.  Matige opkomst wel veel 

jeugd, goede ideeën aangedragen die verder uitgewerkt worden. Noël en Frans hebben 

inmiddels van Ben van Essen hiertoe een uitnodiging gekregen. Duidelijk dat het 

Klökske hierbij een rol kan spelen gelet op de vele opmerkingen uit de zaal zoals; 

o Klökske gratis 1 x per maand full color huis aan huis 

o Zaerumse kalender van activiteiten opzetten 

o Informatie over Sevenum beschikbaar maken 

o Advertentierubriek; van Elkaar voor Elkaar 

 

5.  ‘t Klökske 

➢ Drukke periode nu voor de vrijwilligers gelet op het samenstellen van de 

Kersteditie voor week 51. Het lijkt er op dat het waarschijnlijk 48 pagina’s gaan 

worden. E.e.a. is ook afhankelijk van het aantal advertenties die op dit moment 

nog volop binnen komen. De vergadering gaat akkoord met de offerte voor de 

aanschaf van de veiligheidshesjes en paraplu’s met dien verstande dat het aantal 

hesje van 20 naar 35 wordt verhoogd.  

➢ Frans is als gastspreker bij de bijeenkomst in Horst geweest alwaar men een 

weekblad voor Horstcentrum op wil starten. Van het Klökske was Trudy 

eveneens aanwezig. Tekst en uitleg gegeven hoe wij in Sevenum de doorstart 

hebben gemaakt. Voorlopig afwachten of het in Horst ook gaat lukken een 

weekblad op te richten. Dorpsraad aldaar is nu wel actief betrokken. 

➢ Afspraak in de vergadering gemaakt om een nieuwjaarsborrel voor alle 

vrijwilligers en bestuur te plannen op zaterdag 11 januari van 19.00 tot 21.00 uur 

in de Tapperie. Erwin zal dit met de Trapperie bespreken. 

 

 

6.  Projecten Zaerum Bieëstig Schoeën. 

 

➢ Werkgroep Verkeer; Marcel heeft een definitieve werkgroep samengesteld 

bestaande uit Ruud Fuchs, Marcel Kusters, Jac Bielen , Jaco vd Velde, Ger 

Janssen en Marcel zelf. Er zal een emailadres worden aangemaakt met extensie 

dorpsraad om zo meer gewicht in de schaal te leggen richting de gemeente. 

Marcel denkt aan Verkeer@dorpsraadsevenum.nl Hij zal dit nog met Anneleen 

kortsluiten. Verder zijn er al afspraken gemaakt met de gemeente , de 

werkgroep zal zich t.z.t. aan de gemeenschap presenteren maar eerst zorgen 

voor een gedegen en zorgvuldige opstart. 

➢ Sfeerverlichting; Dennis heef aangegeven dat de bestelde lichtslang te fel van 

kleur is waardoor deze niet  bruikbaar is. Marcel heeft inmiddels nieuwe 

lichtslangen met toebehoren besteld en zal proberen nog dit jaar met de 

brandweer een afspraak te maken om te bekijken of deze lichtslang wel 

passend is. Verder heeft zijn klaagzang bij Moniek Peeters van de gemeente in 

zoverre geholpen dat deze ambtenaar eindelijk heeft gereageerd maar bepaald 
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niet naar tevredenheid volgens Marcel. Voordeel is nu wel dat de opdracht is 

verstrekt tot vernieuwing van de lantaarnpalen aan het plein waardoor er nu 

ook een ideale gelegenheid is om alle tekortkomingen aan de overige 

lantaarnpalen in het centrum op te lossen. Dit heeft uiteraard Marcel zijn 

aandacht. 

➢ Het probleem met de verlichting bij de Ezel op de rotonde is ook nog niet 

opgelost. Hier zijn inmiddels wel de benodigde materialen voor besteld en 

Marcel zal bij gelegenheid proberen e.a.a/ te (laten) repareren. 

➢ Carillon; De bestelde liedjes zijn geïnstalleerd en de socials en het klökske 

hebben dit onder de aandacht gebracht van de Sevenummers. Vooralsnog 

komen er nog niet veel reacties binnen. 

 

7. WVTTK 

 

➢ De nota voor de brandweer is nog niet door de penningmeester betaald. Hij zal 

dit in de komende week in orde maken 

➢ Er is nog geen afspraak gemaakt bij 1466 voor een gezamenlijk etentje en 

tevens afscheid van Anneleen. Afspraak wordt gemaakt dat vrijdag 17 januari 

het etentje wordt ingepland Frans zal een tafel voor 7/8 personen reserveren. 

➢ Voor de vrijwilligers van het klökske zal een nieuwjaarsborrel (met 

borrelhapjes) worden georganiseerd op zaterdagavond 11 januari 2025 bij de 

Tapperie van 19.00 tot 21.00 uur. Erwin zal dit met de Tapperie afstemmen. 

➢ De penningmeester geeft een overzicht van de financiële stand van zaken van 

Dorpsraad en Zaerum Bieëstig Schoeën. De reserveringen die vast zijn gelegd 

in de voorbije vergaderingen zullen worden opgenomen in de verantwoording 

naar de Gemeente zodat we aanspraak kunnen maken om het maximaal toe te 

kennen budget voor prioriteitsgelden voor 2025. Gelet op de toekenning aan 

Joepie blijft er nog een klein bedrag beschikbaar dat we voor het etentje 

kunnen reserveren 

➢ Noël tenslotte maakt bekend dat hij op 25 december officieel met pensioen 

gaat en dus vanaf het nieuwe jaar meer tijd en energie kan steken in de 

werkzaamheden voor de Dorpsraad 😊 

 

8. Sluiting door de Voorzitter. 

 

p.s. Uitnodiging voor gebruikers Wingerd staat nog open voor 11 december 

20.00 uur. Wie kan/gaat hier namens de Dorpsraad naar toe? 


